
 
 
 
 
Jaarverslag 2022  
 
Inleiding  
Voor u ligt het jaarverslag van Vereniging Windturbine-eigenaren Friesland. Het jaarverslag is een 
overzicht van wat er dat jaar heeft plaatsgevonden binnen de vereniging.  
 
 
Ontwikkelingen op het gebied van Windenergie in het afgelopen jaar.  
De wind zat ons mee als turbine eigenaren!  De ENDEX prijzen bereikten grote hoogten. Opvallend 
is dat de afslag steeds groter wordt. Door de sterke toename van zonnepanelen en wind op zee, 
komen er steeds grotere pieken in de productie, wat op dat moment de stroomprijs flink kan 
drukken. Dit creëert overigens weer kansen voor opslag.  
 
Bestuur  
Ook in 2022 kwam het bestuur maandelijks bijeen voor de reguliere bestuursvergaderingen maar 
is de frequentie gaande het jaar in diverse verbanden verhoogd door de ontwikkelingen op het 
gebied van de energietransitie. Maar hier later in dit verslag meer over. 
Het bestuur bestaande uit 4 leden is gedurende het jaar secretarieel ondersteund door Sigrid 
Arents omdat er nog geen vervanging voor haar als secretaris was gevonden. Ger van der Putten 
heeft ondersteuning geboden bij het proces rondom de ledencontributie.  Beide vormen van 
ondersteunen worden in het voorjaar van 2023 beëindigd en weer belegd bij het bestuur zelf. 
Wigle Sinnema was herkiesbaar en is voor een tweede termijn benoemd. Eind 2022 is Anna 
Jongstra toegetreden tot het bestuur.    
 
Ledenvergaderingen 
In 2022 heeft de vereniging twee ledenvergaderingen gehouden en hebben de vergaderingen in 
het teken gestaan van nieuwe kansen voor Friesland. Op 18 mei hebben we de eerste vergadering 
gehouden. Tijdens deze bijeenkomst werden de kansen voor wind, zon en opslag besproken. 
Tijdens de ALV op 22 november hebben we de propositie en het FREON proces besproken. 
 



Huishoudelijk reglement: De vergoeding voor bestuurders wordt vanaf 2023 verhoogd van € 100 
naar €180 per dagdeel. De vergoeding stond al heel lang op dit niveau en vraagt om verhoging ook 
mede om de taken aantrekkelijk te maken voor nieuwe bestuurders in de toekomst. De 
vergadering is hierover akkoord en dat geldt ook voor de verhoging van de km-vergoeding. Dit 
wordt verhoogd ivm de hogere brandstofprijzen. Voorstel is om de km vergoeding van 0,18/km  
naar 0,30/ km te verhogen per 2023. 
 

 
Werkgroep Doetank duurzaam Friesland. 
Vanaf 2021 zijn een aantal bestuursleden aangeschoven bij de werkgroep Doetank duurzaam 
Friesland. De werkgroep is een initiatief van de FFD (Fryske Feriening fan Doarpsmûnen) met als 
doel om beweging in het Friese energiebeleid te krijgen. De visie van de werkgroep is vooral dat er 
vanuit de gemeenschap initiatieven moet starten met als groter vraagstuk hoe je een gemeente 
energieneutraal kan maken. En dit niet alleen te doen door vergaderen en rapporten te schrijven, 
maar ook door het met elkaar op te pakken. De visie is uiteindelijk door Govert Geldof in een 
filmpje omgezet. Dat werd goed ontvangen. De werkgroep is in 2021 met twee gemeenten in 
gesprek geweest. In 2022 haakte helaas Gemeente SúdWest Fryslân af, maar met gemeente  de 
Waadhoeke werden wel constructieve gesprekken gevoert. Mede vanwege onze samenwerking 
met de Windunie is ook Douwe de Jong  (bestuurslid) in de werkgroep Doetank  aangeschoven 
waardoor volop van hun expertise gebruik gemaakt kon worden. Dit leidde tot een plezierige 
kruisbestuiving en indirect ook tot de oprichting van FREON 
 
FREON: Fries Energie Ontwikkelings Netwerk 
In 2022 is er vanuit de werkgroep de Doetank veelvuldig overlegd met betrokkenen van de 
werkgroep om te komen tot een plan voor de energieopgave voor Friesland, nadat Axel 
Posthumus, directeur van Windunie dat eind vorig jaar voorstelde. Dit werd gedaan samen met de 
hoofdrolspelers in de Doetank werkgroep: Aart Dijkstra en Govert Geldof.  Nog datzelfde jaar is, in 
oktober, door tien organisatie de propositie “Een Energiek en Zelfstandig Friesland” ondertekend. 
De ondertitel: Het realiseren van een stabiele, betaalbare en betrouwbare energievoorziening in 
Friesland.  Meteen daarna zijn diverse organisatieleden begonnen met alle Friese statenfractie te 
benaderen met deze propositie. Dat leidde op 30 november tot een CDA motie die vrijwel 
unaniem werd aangenomen. Gedeputeerde staten moeten samen met ons (!) onderzoek doen of 
onze propositie haalbaar is.  
 
Energie contracten: 
De betaalde prijzen voor windstroom waren in 2022 historisch hoog. Het lastige is dat de 
contracten steeds ingewikkelder worden. Interpretatie van een offerte vereist aardig wat kennis. 
Op de voorlichtingsavond  hierover die in oktober waren gehouden kwamen maar liefst 56 leden 
af.  Nick Waltmans gaf informatie over de stroommarkt en hoe hij leden kan helpen goede keuzes 
te maken voor een gereduceerd tarief. 
 
Samenwerking met Windunie. 
Vanwege DOETANK, maar nog veel meer door FREON is er veelvuldig contact met Windunie. Maar 
ook met andere organisaties die zich bezighouden met vormen van energie. Hierdoor groeit het 
vertrouwen over en weer, ontstaan er nieuwe  en sterkere samenwerkingen. Voor het bestuur van 
de VWF een teken dat we samen iets kunnen bereiken.   
 
Het Bestuur van de VWF  
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